

Joint-Use Winter Trail at Nictau Lake

In Mt. Carleton Provincial Park a new Joint-Use winter trail has been established for 2021 to accommodate multiple activities around Nictau Lake. Walkers, hikers, snowshoers, cross country skiers and snowmobilers are using 4.88 kilometers on the south side of Nictau the lake on two winter trails named Candy Cane (2.81 km) and the South Nictau Lake Road from Candy Cane to the Nictau Lake Camps (2.07 km) These trails are for everyone's enjoyment and to provide access to the separate exclusive-use trails from and to the new Lodge, situated at the mouth of the Nictau Lake / Tobique River. The new Joint-Use winter trail in 2021 will be maintained by park staff with use of the Park's two snowmobile trail groomers and will have posted speed limits for risk management of everyone at the Park.



Sentier d'hiver à usage partagée au lac Nictau

Un nouveau sentier à usage partagée a été établi au parc provincial mont Carleton. Cet hiver, ce sentier pourra accueillir plusieurs activités autour du lac Nictau. Les marcheurs, les randonneurs, les raquetteurs, les skieurs de fond et les motoneigistes pourront parcourir 4.88 kilomètres du côté sud du lac Nictau du sentier Candy Cane (2,81 km) et du sentier La route du lac South Nictau, provenant du sentier Candy Cane jusqu'aux camps du lac Nictau (2,07 km). Ces sentiers sont maintenant disponible et donnent accès aux sentiers séparés à usage exclusif, de et vers le nouveau chalet, situé à l'embouchure du lac Nictau / rivière Tobique. Le nouveau sentier d'hiver à usage partagée sera entretenu par le parc provincial du mont Carleton à l'aide des deux dameuses de motoneige du parc et les limites de vitesse sont affichées pour la gestion des risques de tous les visiteurs du parc..